
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s materskou školou Šúrovce, 

konaného dňa 13.12.2022 o 17:30 hod vo svadobke KD Šúrovce 

 

Účasť: podľa prezenčnej listiny 

 Program:  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Vyhodnotenie koncepčného zámeru školy 2021/2022 

3. Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

    výchovno-vzdelávacieho procesu 

4. Výročná správa RŠ za rok 2022 

5. Schválenie plánu stretnutí RŠ a plánu práce RŠ na šk. rok 2022/2023 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Uznesenie 

9. Záver 

 

Zápis o priebehu: 

 

K bodu 1 

 Zasadnutie otvorila predsedníčka RŠ p. Delinčáková, ktorá privítala prítomných 

členov rady školy, hostí. Program zasadnutia aj potrebné podklady boli všetkým členom 

zasielané mailom v riadnom predstihu, aby mali možnosť sa s nimi oboznámiť. Všetci 

prítomní s programom súhlasili. 

 

K bodu 2 

 Prítomní boli oboznámení s obsahom Vyhodnotenia koncepčného zámeru školy 

2021/2022, ktorý im bol predložený mailom spolu s pozvánkou na stretnutie.                             

Nikto z prítomných nemal k vyhodnoteniu pripomienky. 

 

K bodu 3 

 Prítomní boli oboznámení s obsahom Informácie o pedagogicko-organizačnom               

a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu, ktorá im bola 

predložená mailom spolu s pozvánkou na stretnutie. K danému dokumentu boli predložené 

nasledovné pripomienky: 

 



p. Trnková – sa spýtala, či medzi žiakmi ZŠ nie sú aj deti zo Serede.  

p. Susková - vychádzali sme podľa nahlásených trvalých pobytov žiakov.  

p. Trnková - neodborne máme odučený aj predmet Svet práce – pre presnosť by sa to malo 

doplniť. 

p. Susková – značím si a odkontrolujem si vyučujúcich v jednotlivých ročníkoch. 

p. Delinčáková – v RUP-ke nie sú zapracované všetky predmety variantov A,B. 

p. Susková – áno, toto tam musíme doplniť. 

 

K bodu 4 

 Výročnú správu vypracovala predsedníčka RŠ podľa dostupných podkladov. Nakoľko 

k zasadnutiu zo dňa 23.6.2022 chýba v podkladoch pozvánka aj zápisnica, nie je v správe 

uvedený podrobnejší obsah tohto zasadnutia. Výročná správa RŠ za rok 2022 bude zverejnená 

na stránke školy.  

 

K bodu 5 

 Predsedníčka RŠ oboznámila prítomných s vypracovaným Plánom práce RŠ na šk. rok 

2022/2023, pričom sú v ňom naplánované 4 stretnutia, ktorých obsahom sú aj potrebné 

podklady, ktoré predkladá riaditeľ školy na vyjadrenie rade školy, aby bola dodržaná                     

aj súčinnosť so zriaďovateľom školy. Okrem riadnych zasadnutí RŠ bude samozrejme možné 

zvolať aj mimoriadne zasadnutia, ak to bude potrebné. Nikto z prítomných nemal k plánu 

pripomienky, súhlasili s plánom práce.  Plán práce bude zverejnený na stránke školy. 

 

K bodu 6 

p. Šimašek – dodatočne dokladám chýbajúcu zápisnicu zo zasadnutia zo dňa 23.6.2022,                                  

ktorú mi po telefonickom kontakte doručila p. Hletková. Zápisnica bola zasielaná                         

aj p. Ďurišovej na overenie ešte v júli. Pozvánky vtedy p. Hletková neposielala, lebo to                  

bolo len formou SMS správy. 

p. Ďurišová – táto zápisnica mi určite neprišla. Pri mailovej komunikácii s p. Hletkovou sme 

mali často problém, že nám vzájomne neboli správy doručené. Určite zápisnicu overím.  

p. Delinčáková – viem, že na škole prebiehajú triedne rodičovské združenia, tak ak z nich 

vyplynulo niečo, o čom by mala byť RŠ informovaná, môže nám p. riaditeľka tlmočiť. 

p. Susková – triedne rodičovské združenia prebehli včera, dnes a aj na zajtra je naplánované, 

takže od všetkých učiteľov ešte nemám bližšie informácie. Včera bolo ale aj RZ 

k lyžiarskemu výcviku, ktorý bude škola organizovať hneď v prvom týždni po vianočných 



prázdninách. Všetky potrebné informácie boli rodičom podané. Škola vie zabezpečiť 

lyžiarskych inštruktorov v rámci svojich zamestnancov.  

 - na 1. stupni máme výchovné problémy pri 2 žiakoch, ktoré samozrejme riešime. 

 - na 2. stupni nemáme hlásené žiadne vážnejšie problémové správania žiakov. 

p. Ondrejičková – je niekto zo žiakov, ktorý nejde na lyžovačku z dôvodu financií? 

p. Susková – určite chceme, aby sa lyžovačky zúčastnili všetci žiaci, takže ak bude problém 

s financovaním, je možné dohodnúť aj splátkový kalendár. V tomto smere vystupuje aktívne 

aj rada rodičov, na ktorú sa môže škola v takýchto prípadoch obrátiť. Škola bude žiakom 

zapožičiavať aj lyžiarsku výstroj, ktorú máme na škole, aby sme finančne odbremenili 

niektoré rodiny.  Lyžovačky sa zúčastní 6 pedagógov zo školy, a ako to bolo aj po minulé 

roky, pôjdu aj 2 dospelé osoby (rod. príslušníci pedagógov), ktorí si celý pobyt hradia                   

vo vlastnej réžii.  

p. Ondrejičková – nebudem konkrétne menovať, ale na rodičovskom združení sme riešili 

problémy s jedným žiakom na 1. stupni, ktorý ohrozuje ostatných žiakov okolo seba.                    

Ako to rieši škola, aby sa predišlo prípadným ohrozeniam detí zo strany tohto žiaka? 

p. Susková – o tomto probléme škola vie a rieši to aktívne s rodičom, tr. učiteľkou, 

vychovávateľkou aj so šk. psychologičkou. Snažíme sa o nastavenie spoločných pravidiel, 

ktoré budú dodržiavané v školskom aj rodinnom prostredí.  

p. Šimašek – ako sa riešia takéto veci, ak by situácia gradovala a ohrozovala iných žiakov 

p. Susková – v nutnom prípade môže škola kontaktovať políciu. Škola vie zabezpečiť,                   

aby bol pri dieťati zvýšený dozor počas prestávok a voľnočasových aktivitách v ŠKD a práca 

so šk. psychologičkou. Dieťaťu sa snažíme nastaviť hranice, aby pochopilo, čo môže                     

a čo už nie, ale stále je to dieťa, ktoré mnohé veci nechápe.  

p. Trnková – cesta vedie určite cez pomoc poradne, požiadať o príspevok na asistenta 

a zabezpečiť zvýšený dozor.               

 

K bodu 7 

p. Šimašek – na škole sa realizovala anketa ohľadom stravovania počas hodiny informatiky. 

Na edupage bolo, že je potrebný aj informovaný súhlas rodiča, ktorý som nikde nenašiel. 

Podľa mňa tie otázky sú nevhodné a veľmi zvláštne. Je to určené deťom od 10 rokov,                   

ale podľa mňa, ako rodiča, to bola nevhodná anketa. Poprosím Vás do budúcna moje deti 

z podobných ankiet vynechať.  



p. Susková – na vysvetlenie uvediem, že škola má v tomto roku program „Chuť žiť“, ktorý 

hovorí aj o problémoch so stravovaním. Mrzí ma to, že sa k rodičom informovaný súhlas 

nedostal, ktorý mal byť súčasťou tejto ankety. Chceli sme pomôcť študentke lekárskej fakulty  

s vyplnením dotazníka. Ale určite súhlasím, že nebola zvolená vhodná forma vyplnenia                 

bez súhlasu rodiča.  

 

K bodu 8 

Návrh na uznesenie:  

UZNESENIE 

zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s materskou školou v Šúrovciach, 

konaného dňa 13.12. 2022 o 17:30 hod. vo svadobke KD v Šúrovciach 

 

Rada školy berie na vedomie:  

1. Vyhodnotenie koncepčného zámeru školy 2021/2022 

2. Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

    výchovno-vzdelávacieho procesu    

 

 

Zasadnutie Rady školy ukončila a prítomným za účasť poďakovala predsedníčka Rady školy 

Mgr. Gabriela Delinčáková.  

 

V Šúrovciach, dňa 13.12.2022  

 

Zapísala: Mgr. Gabriela Delinčáková  ................................................  

Overil: Miroslav Šimašek    ................................................ 


